

For Immediate Release
Thursday, April 12, 2018



WELLAND ENHANCES FRENCH-SPEAKING SERVICES

Welland, ON - Le Regional, a leading French language publication which provides information on news and current events in South Central Ontario interviewed Welland Mayor Frank Campion recently. Topics of discussion included several of the City's initiatives which promote French language & culture and the provision of more bilingual web content and signage.

The article also includes information about discussions with officials from Cannes, France on bilateral economic and tourism opportunities.

The article can be found at <http://leregional.com/welland-se-met-a-lheure-de-la-francophonie/>

Welland, ON – Le Régional, une publication en français de premier plan qui fournit des nouvelles et des renseignements sur l'actualité dans le centre-sud de l'Ontario, a interviewé récemment le maire de Welland Frank Campion. Les sujets de discussion ont porté sur plusieurs initiatives de la ville, dont le français et la culture francophones, l'accès à un site internet et à des panneaux de signalisation plus bilingues, etc. L'article contient également des informations sur les discussions avec des responsables de Cannes, France sur les possibilités bilatérales économiques et touristiques. Cet article est disponible en ligne à : <http://leregional.com/Welland-se-met-a-lheure-de-la-Francophonie/>

-30-

Contact :

Theresa Ettorre
Administrative Assistant to Mayor Frank Campion
905 735-1700 Ext. 2101